
 

                                   Zápis z řádného zasedání Akademického senátu VŠPJ 

č. 7/2010 

ze dne 27. 10. 2010 

 

Přítomni: za akademickou komoru (dále jen AK)     8 (viz prezenční listina) 

      za studentskou komoru (dále jen SK)     3     (viz prezenční listina) 

Omluveni: Mgr. Jaromír Fuchs, Mgr. Miroslav Hanáček, Daniel Czebe, Kristine 

Karakhanyan 

  

Hosté: Ing. Jakub Novotný, Ph.D. 

 

Celkem přítomna nadpoloviční většina členů senátu, zasedání je usnášeníschopné.  

Zasedání zahájil a řídil předseda Akademického senátu RNDr. Miroslav Kruţík 

 

Program: 

 

1) Přivítání a představení hostů: rektor VŠP Jihlava Ing. Jakub Novotný, Ph.D. 

 

2) Volba zapisovatele a ověřovatelů:  

Michaela Machovcová, Mgr. Antonín Přibyl, Kamila Kontríková 

 

Hlasování: 
ANO = 10  NE = 0  ZDRŢEL SE =  1 SCHVÁLENO                                 

 

3) Informace o dění na Radě vysokých škol:  

- Studentská komora Rady vysokých škol vydala prohlášení o nesouhlasu se zavedením     

  platby zápisného na vysokých školách. 

- Informace o problémech VŠTE v Českých Budějovicích, tato vysoká škola má problém 

  s akreditacemi i hospodařením. 

- Rektoři vysokých škol mají zájem o to, aby se neopakovala stejná situace jako na  

  Právnické fakultě ZČU v Plzni. 

 

Ing. Jakub Novotný, Ph.D. doplnil informace o zápisném. Jedná se o snahu Ministerstva 

financí zmírnit dopad finančních úspor na vysoké školy. Nelze rozdělit finance určené pro 

vysoké školy podle jejich kvality, proto bude úspora plošná. 

Dále rektor školy informoval senátory o zpracování kontrolní zprávy plnění doporučení 

Akreditační komise. Zpráva jiţ byla vedením školy a vedoucími kateder zpracována, dne 

29. 10. 2010 bude odeslána na Ministerstvo školství, mládeţe a tělovýchovy. 

Další informace rektora školy se vztahovala ke změnám v rozpočtu školy. V rozpočtu na 

rok 2010 jsou vázány prostředky ve výši 2 %. Do této chvíle vedení školy nebylo 

Ministerstvem financí informováno, zda budou prostředky odebrány. Větší změny 

v rozpočtu jsou očekávány v roce 2011. 

 

 

 

 



4) Corpus morum præceptorum: Jedná se o etické zásady chování studentů a 

akademických pracovníků na VŠPJ. Návrh zpracoval prorektor pro výzkum vývoj a 

zahraniční vztahy Doc. PhDr. Martin Hemelík, CSc.  Rada vysokých škol vydala obecný 

kodex pro Českou republiku a doporučila vysokým školám jeho přijetí. Protoţe se vše 

nedá vměstnat do předpisů a směrnic, byl zpracován tento kodex. Senátoři kodex 

prostudují a připomínky sdělí do 15. 11. 2010. 

 

5) Stav studentské komory: 

- Od voleb 2008: Jiří Riedl (místopředseda), Filip Reiterman, Kamila Kontríková, Jitka 

Sedláková, Daniel Czebe 

- Od doplňovacích voleb 2009: Jiří Riedl (místopředseda), Kamila Kontríková, Kristine 

Karakhanyan, Daniel Czebe, Václav Vítek 

- Delegát do Studentské komory RVŠ: Kamila Kontríková. Na zasedání 2010/6 

mimořádně Kristine Karakhanyan 

- Účast na zasedáních senátu je dostačující 

- Aktualizace nástěnky je problematická, materiály nejsou obměňovány 

- Účast na zasedáních SK RVŠ sice pravidelná, ale ţádné výstupy (informace pro 

studenty na nástěnce) 

- Další různé akce SK RVŠ – ţádné informace 

 

Proběhla diskuse senátorů, bylo stanoveno, ţe senátoři, kteří pojedou na jednání 

Studentské komory Rady vysokých škol, budou informovat (kromě předsedy) i 

místopředsedu senátu Jiřího Riedla. Nástěnka bude slouţit ke zveřejnění tiskových zpráv 

z jednání SK RVŠ. Senátorka Kamila Kontríková zmínila malou informovanost studentů 

o činnosti Akademického senátu. Pro zlepšení situace bude uspořádána přednáška pro 

studenty. Lze uvaţovat i o přednášce na vstupních kurzech školy. 

 

6) Různé: 

- Stíţnost na řešení parkovacích karet VIP návštěvníků školy – předáno vedení školy 

jako podnět. Po dokončení stavebních prací se situace zlepší. 

- Stíţnosti na uznávání předmětů (nejednotnost a neinformovanost studentů) – vedení 

školy jiţ začalo řešit. Podle studijního řádu rozhoduje vedoucí katedry po vyjádření 

garanta předmětu. Jsou stanovena pravidla uznávání (hodnocení, shoda učiva, doba od 

absolvování předmětu). Ţádostí je velké mnoţství, nelze vţdy uvádět důvod písemně. 

- V listopadu proběhne schůzka studentů s rektorem Ing. Jakubem Novotným, PhD. 

 

7) Termíny příštích zasedání senátu: 

Středa 24. 11. 2010 v 13:30 hodin 

Středa 5. 1. 2011 v 13:30 hodin 

Středa 23. 2. 2011 v 13:30 hodin 

 

 

Zapsala: Michaela Machovcová    …………………………………………  

Za správnost: Mgr. Antonín Přibyl   ……………………………………….. 

                      Kamila Kontríková            ……………………………………….. 

Předseda akademického senátu:  RNDr. Miroslav Kruţík  ………………………….. 

 


